邀请函

您好!

第五届伯杰氏国际系统微生物学研讨会，将于2023年11月6日-2023年11月9日在中国广东省广州市举行。本次会议由中山大学生命与科学学院，中国微生物学会，伯杰氏国际系统微生物学学会联合主办，现诚挚地邀请您参加本次会议，在会议上展示您对微生物系统学领域的研究成果。逗留期间所产生的费用，由您本人承担。

被邀请人信息

	姓名
	性别
	护照号
	出生日期

	
	
	
	


中山大学生命科学学院

联系人：Mukhtiar Ali
联系电话：+86-020-84111727 ，+86-15001242913
联系地址：广东省广州市海珠区新港西路135号

Invitation letter

Dear：

The Fifth meeting of Bergey’s International Society for Microbial Systematics will be held from November 6-9th, 2023 in Guangzhou, Guangdong Province, China. It is co-sponsored by the School of Life and Science, Sun Yat-Sen University, the Chinese Society of Microbiology and Bergey's International Society for Microbial Systematics. We sincerely invite you to attend this conference and present your research results in the field of microbial systematics. All the expenses incurred during your stay shall be in charged by yourself.
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	Passport numbers
	Date of birth

	
	
	
	


School of Life Sciences, Sun Yat-Sen University

Contact person: Mukhtiar Ali

Contact number: +86-20-84111727, +86-15001242913

Address: No.135 Xingang West Road, Haizhu District, Guangzhou City, Guangdong Province

